

PAULUCCI

B.c. book P

di CALBOLI

OECD  
December 1969

CURRICULUM VITAE

Rinieri PAULUCCI di CALBOLI

Mr. Rinieri PAULUCCI di CALBOLI was born in Rome on 27 February, 1925.

A doctor of law of the University of Rome (1949), he entered the diplomatic service in 1951 and was attached to the General Directorate of Economic Affairs and to the Minister's private office

Appointed Vice-Consul in Chicago from 1954 to 1956, Mr. Paulucci di Calboli then served at the Italian Embassy in Paris until 1959, when he was made First Secretary to the Italian Embassy in Madrid.

On his return to Rome in 1962 he was appointed to the General Directorate for Economic Affairs of the Ministry for Foreign Affairs.

In 1964 he became "Chef de Cabinet" to the European Economic Community in Brussels, and since 1968 has been serving as Counsellor at the Italian Embassy in Vienna.



P

M. PAULUCCI DI CALBOLI EST NOMME CHEF DE  
CABINET DE M. COLONNA, MEMBRE DE LA COM-  
MISSION DE LA C.E.E.

Nommé avant les vacances membre de la Commission de la C.E.E. en remplacement de M. CARON, M. COLONNA vient de constituer son cabinet. Il a fait appel pour le diriger à un diplomate italien, M. PAULUCCI Di CALBOLI BARONE RINIERI.

Né à Rome le 27 février 1925, M. PAULUCCI Di CALBOLI est docteur en Droit del' Université de Rome. Entré dans la carrière diplomatique et consulaire en 1951, il fait partie du cabinet du ministre des Affaires étrangères en 1952. Vice-consul à Chicago de 1954 à 1956, deuxième, puis premier secrétaire de délégation à Paris ( 1956- 1959) et à Madrid (1959- 1962), M. PAULUCCI rentré à Rome en juillet 1962 et travaille successivement jusqu'en septembre 1964 au service "Europe orientale" et "Chine communiste" et au service "Nord- Sud- Centre Amérique". Pendant cette dernière période il a été secrétaire général de la délégation italienne pour le contrôle des trafics (COCON).

TELEX MESSAGE

To:

Telex Address Number:

WASHINGTON BUREAU

Date:

Telex No:

Addressee & Office:

Text:

Approved: \_\_\_\_\_ (Sender)

Approved: \_\_\_\_\_ (Bur. Chief)